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Protokoll för årsmötet i  
Alliansföreningen Borgstena/Tämta Allaktivitetshall. 
 
 
Datum  21 september 2020 
Kl   19.15  
Plats  Allhallen Borgstena 
Närvarande 1 ombud för vardera förening Equmenia, Equmeniakyrkan, 

Svenska kyrkan samt Borgstena IF. Representant från 
valberedningen, revisor samt styrelsen.  

 
§1 Årsmötets öppnande 
Sauli hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  
 
§2 Val av ordförande och sekreterare vid mötet 
Till mötesordförande väljs Sauli Hakkarainen och till mötessekreterare väljs Linda 
Claesson.  
 
§3 Justering av röstlängd 
Punkten pausas till efter §5.  
Återgång till §3 efter godkännande av tillfälliga stadgeändringar och det beslutas att 
varje förening har 1 röst, 4 ombud närvarar och har rösträtt.  
 
§4 Val av 2 justeringsmän från olika föreningar 
Marcus Larsson från Equmenia samt Gudrun Claesson från Svenska kyrkan väljs 
som justeringsmän. 
 
§5 Frågan om mötets behöriga utlysande 
Planen var att årsmötet skulle genomföras den 22 april 2020 men fick skjutas fram 
pga rådande pandemi. 
Kallelsen till detta möte skickades den 22 augusti. Pga rådande omständigheter 
behöver mötet fatta beslut om att samtliga ägarföreningar godkänner att vi frångår 
stadgarna genom att varje förening skickat ett ombud till årets föreningsstämma i 
stället för 3 som stadgarna föreskriver. Stämman godkänner nämnda ändringar samt 
anser stämman vara behörigt utlyst. 
 
§6 Styrelsens årsredovisningshandlingar jämte revisorernas berättelser 
Sauli läser upp årsberättelsen.  
Håkan läser upp revisionsberättelsen.  
Mötet anser att årsredovisningen godkänns och lägger den till handlingarna.  
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§7 Beslut om fastställandet av balans och resultaträkning samt beslut i 
anledning av årets vinst eller förlust. 
Anders går igenom årsredovisningen för 2019. Fråga uppkommer angående 
möjlighet att anlägga solceller eller annan energibesparande insats för hålla nere 
kostnader, frågan tas med till styrelsen.  
Mötet godkänner redovisad balans och resultaträkning och de läggs till handlingarna.  
 
§8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019.  
 
§9 Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet 
Inga punkter lyfts upp.  
 
§10 Ärenden som inkommit till styrelsen senast 14 dagar före årsmötets 
hållande (motioner) 
Inga motioner har inkommit. 
 
§11 Val av ordförande samt övriga ledamöter i styrelsen 
Val av ordförande för 2020: Caroline Mollmyr väljs. 
Val av övriga ledamöter omval: Anders Glemfelt 1 år, Sauli Hakkarainen 2 år, Gunnar 
Andreasson 2 år, Linda Claesson 2 år, Mattias Lennartsson 2 år.  
Emil Larsson och Bosse Melvås kvarstår 1 år till.  
Herbert Eriksson avgår. 
Enligt stadgarna behövs inget utfyllnadsval då styrelsen består av tillräckligt många 
personer.  
 
§12 Val av revisorer och suppleanter för dessa 
Robert Persson kvarstår 1 år. 
Arne Brenander suppleant omval 2 år 
Håkan Lindell avgår. 
Per Lorén nyval 2 år 
 
§13 Val av valberedning 
Styrelsens förslag Per Lorén 1 år.  
Arbete under året med att försöka få fram fler till valberedningen. Uppmaning till 
föreningarna är att försöka hitta lämpliga personer till valberedningen.  
 
§14 Föreningens firmatecknare 
Föreningens firma tecknas av minst två av styrelsens medlemmar i föreningen.  
Teckna föreningens konton i bank respektive postfullmakt föreslås att ordförande, 
sekreterare och kassör kan teckna detta var för sig. Godkänns enligt förslag.   
 
§15 Omedelbart justerande av §14 
Årsmötet anse paragraf 14 vara omedelbart justerad.  

 
§16 Styrelsens förslag till årsmötet 
Anders går igenom föreningens långsiktiga arbetsplan.  
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Skolan kommer att kopplas till kommunalt vatten. Allhallen kommer inte kopplas på 
kommunalt vatten utan rusta upp pumphuset för att inte binda sig till fasta höga 
avgifter.  
 
Går genom styrelsens tre förslag. Föreningsstäd, trädgårdsskötsel mm utförs av 
medlemsföreningar mot mindre ersättning. Upprustning av pumphuset för att få 
fungerande vattenförsörjning. Utredning av nybyggnation av bastu/spa samt utegym.  
Första prioritering är vattenförsörjningen. 
 
Styrelsen föreslår att Herbert Eriksson utses till föreningens hedersmedlem i 
styrelsen. Om och när Herbert önskar delta i föreningens styrelsemöten så är han 
välkommen att göra det. Stämman beviljar detta.  
 
§17 Övriga frågor 
Begäran om utträde ur alliansen. Per Lorén meddelade att Borgstena scoutkår 
numera är nedlagd som förening och har upphört. Borgstena scoutkår kan därför inte 
längre vara medlem i hallalliansen. Årsmötet beslutade att notera detta till protokollet 
och beslutade att godkänna att Borgstena scoutkår har utträtt som medlem ur vår 
allians. 
 
Klockorna i Allhallen fungerar inte mot satellit. Ny klocka får införskaffas.  
 
BIF har önskemål om fast nätverkspunkt där sekretariatet är vid arrangemang.  
 
Herbert har varit med sen 2002 i arbetet med och för allhallen. Vi tackar nu honom 
för alla dessa år.  
 
Håkan har varit med sedan 2002 i arbetet med och för allhallen. Vi tackar nu honom 
för alla dessa år.  
 
§18 Mötets avslutande 
Sauli avslutar mötet och tackar alla för visat intresse.  
 
 


